
                                                                                
 

 

 

Protokoll fra styremøte for Fagskolen Vestfold og Telemark    
 

Dato: 26. april 2024 

Tid: 09.00 – 13.00 

Sted: Kjølnes, Porsgrunn  

 

Tilstede: Mette Kalve, styreleder (AP), Bjørn Rudborg (AP), Veslemøy Wåle Gjestrud 
(H), Per-Eivind Johansen (H), Christine Ingebretsen Rise (LO), Jan Einar Bruun (KS), 
Børre Jacobsen (NHO, vara) Helge Galdal (Fylkesdirektøren, Telemark), og Ståle 
Langvik (ansattrepresentant) og Stian Danielsen (studentrepresentant)  
  
Fra administrasjonen: Agnes Brønstad og Marit Hagen Øygarden  
 
Forfall: Egil Aadne (NHO, vara deltok) og Emily Geale (Fylkesdirektøren, Vestfold) 

 

Sak 10/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Sak 11/24:  Protokoll fra styremøtet 8. februar 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøtet 8. februar godkjennes. 

 

Sak 12/24: Rektors orientering 

• Organisasjon 

• Utdanningstilbud, kvalitet og utvikling   

• Se saksvedlegg. 

Vedtak: 

Styret tar redegjørelsen til orientering. 

 

Sak 13/24: Regnskapsoversikt pr 31.3.2024 

Regnskapsoversikten per 31. mars viser at driftsfarten går som planlagt 
i henhold til budsjett 



                                                                                
 

 

 

 
Se vedlagt dokument til saken 

   
Vedtak:   
Styret tar regnskapsoversikten til etterretning. Styret ber om en egen årsprognose til 
neste rapportering, og en forklaring på resultatet og konkrete tiltak på avvik.  
 

Sak 14/24: Oppstart av nye klasser og tilbud høsten 2024 

Vårens innsøking viser totalt 1795 søknader. Søknadene er fordelt på 

1400 unike søkere. Sammenlignet med tidligere år var det våren 2022 

824 unike søkere og våren 2023 802 unike søkere. Det er i år totalt 875 

førstevalgs-søkere og 913 søkere til øvrige valg.  

Fagskolen får tildelt driftsmidler til nye studieplasser. Telemark 

fylkeskommune har tildelt kr 7 535 125 kr til 276 studieplasser (167,83 

SPE). Vestfold fylkeskommune har tildelt kr 4 528 250 kr til 145 

studieplasser (91,17 SPE). Tildelingen er totalt på 421 studieplasser, 

som er 185 studieplasser færre enn til studiestart høsten 2023.  

 

Se vedlagt dokument til saken 
 

Vedtak: 

Styret vedtar oppstart av nye klasser og tilbud i tråd med tildelte driftsmidler. 

Administrasjonen gis fullmakt til å starte klasser basert på en vurdering av 

tilgjengelige ressurser. Administrasjonen kan gjøre endringer knyttet til enkelte 

klasser og tilbud dersom ny informasjon tilsier det fram mot avlysningsfristen i 

Samordna opptak den 2. mai.  

 

Sak 05/24: Årsrapport fra studentombudet 2023 (utsatt fra møtet i februar) 

Se vedlagt Årsrapport fra studentombudet.  

 

Noen kommentarer fra oss i administrasjonen. 

Vi opplever et godt samarbeid med studentombudet. Ombudet opptrer 

på en objektiv og ryddig måte. Dette er en nyttig, konstruktiv og 

nødvendig ordning som funker for både studenter og fagskolen 

Enkeltsaker samarbeid og informasjon vedrørende f.eks: 

• Tilrettelegging hvor studenter trenger mer en ordinær/tradisjonell 

tilpasning. 



                                                                                
 

 

 

• Læringsmiljø som omhandler kommunikasjon og gruppedynamikk. 

Saken har gått videre og oversendes skikkethetsnemda. 

• Økonomi knyttet til vurderingsordninger. Kvalitet og upartisk 

vurdering. Informasjon er gitt i saken. 

• Flytting av studenter fra Porsgrunn til Horten (Bytte av studiested) – 

avsluttet uten flytting (Elkraft) 

• Emneevaluering 

 

Øvrig:  

• Studentombud har bidratt til at det arrangeres nyttige webinarer 

• Informasjon og tips vedr Fusk/KI 

• Informerer godt om sin egen rolle/funksjon 

Vedtak: 

Studentombudets årsrapport tas til orientering.  

 

Sak 15/24: Møteplan høsten 2024 

Det settes opp møtedatoer for høsten 2024. 

Se vedlagt forslag til møteplan 

Vedtak: 

Møteplan for høsten 2024 godkjennes. 

 

Sak 16/24: Eventuelt  

Børre presenterte kort tall fra kompetansebarometeret og en strategiprosess 

som en arbeidsgruppe skal arbeide med. En person fra styret vurderes inn i 

arbeidsgruppen.  

 

 

 

Mette Kalve    Marit Hagen Øygarden 

Styreleder    Rektor 

 

 


